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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 28.02.2013 
 

 
Conducerea şedinŃei este exercitată de dna Făgădar Tatiana care a fost aleasă 

preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.41/2013 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dna. Făgădar Tatiana:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru” . 

 
Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 18 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: BucaleŃ Victor, Farcaş Ladislau, Magaon Jane. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept: dl. primar Arion Viorel şi dl. 
secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul d-nul  secretar Aurel RaŃă-Bugnariu pentru a prezenta 
stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃele din data de 31.01.2013 şi 11.02.2013.” 

 
Dl.  secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data prezentei 

şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃele Consiliului Local din data de  
31.01.2013 şi 11.02.2013.  

Procesele verbale ale şedinŃelor  anterioare, din data de 31.01.2013 şi 11.02.2013, au 
fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele şedinŃei anterioare, se supun 
aprobării Consiliului local.” 

Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 

În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
„Pe lângă proiectele de pe ordinea de zi primită, propun suplimentarea acesteia, prin 

introducerea după punctul 25 al ordinii de zi, a următoarelor proiecte de hotărâri:  
  

1.Proiect de hot ărâre privind aprobarea documenta Ńiei tehnice şi asigurarea cofinan Ńării 
proiectului de investi Ńii „REPARAREA AMENAJAREA ŞI MODERNIZAREA CENTRULUI DE 
ZI “LUMIN Ă ŞI SPERANłĂ”DIN CADRUL DIREC łIEI DE ASISTENłĂ SOCIALĂ 
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2.Proiect de hot ărâre privind aprobarea aloc ării, din bugetul local al municipiului Hunedoara, 
a sumei de 10.000 lei în vederea sus Ńinerii organiz ării unor spectacole gratuite la Casa de 
Cultura a municipiului Hunedoara în anul 2013 
 
3. Proiect de hot ărâre privind aprobarea reorganiz ării re Ńelei şcolare a Municipiului 
Hunedoara, pentru anul şcolar 2013-2014 
 
4. Proiect de hot ărâre privind organizarea şi desf ăşurarea în municipiul Hunedoara a unor 
evenimente - Concursuri de înot ,,Cei 7 magnifici“ 
 

A sosit în sala de şedinŃă dl. consilier Magaon Jane, numărul consilierilor locali 
prezenŃi este de 19 în momentul de faŃă. 
 

 Preşedintele de şedin Ńă: 
„Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător.  
Supun la vot ordinea de zi suplimentată, care se aprobă în unanumitate.  
 
După punctul 25 al ordinii de zi, se va lua o pauză de 15 de minute pentru studierea 

materialelor şi întocmirea avizelor. 
 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-8  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.46/2013 se aprob ă se aprob ă în unanimitate . 
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La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe 
clădiri şi teren. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.47/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 

La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii la plata impozitului pe clădiri 
pentru imobilul situat în municipiul Hunedoara, str. Avram Iancu, nr.1, bl.136, ap.25. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
A sosit în sala de şedinŃă dl. consilier Farcaş Ladislau, numărul consilierilor locali 

prezenŃi este de 20 în momentul de faŃă. 
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Costa Mircea : 
„Am şi eu câteva nelămuriri. Se cere scutirea plăŃii impozitului pe clădiri în sumă de 

aproximativ 120 de milioane pe o perioadă determinată de un an de zile, la un simplu apartament. 
Cum e posibil să plătească 120 de milioane impozit la un apartament? Cer o explicaŃie.” 

 
Dna Hărăngu ş Angela : 
„ Pentru persoanele juridice, la clădirile reevaluate, impozitul este 20% din valoarea de 

inventar a clădirii, şi ei nu au reevaluare în ultimii 3 ani.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„AŃi avut la comisii nota de constatare şi explicaŃiile…” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„De ce nu şi-au făcut reevaluare? Asta e problema lor.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„.. este problema lor.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Păi şi de ce să-i scutim, dacă este problema lor?” 
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Dna Hărăngu ş Angela : 
„În imobilul respectiv, desfăşoară activitate socială.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Dar şcolile nu le scutiŃi.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…dar şcolile nu plătesc. Sunt prevăzute concret în codul fiscal, cazurile care pot fi 

scutite.” 
Dl. Artean Mircea : 
„Să-i scutim după ce-şi fac reevaluare.” 
 
Dna Hărăngu ş Angela : 
„Nu-i putem obliga să-şi facă reevaluare.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„…şi de ce să-i scutim, dacă nu-i putem obliga…” 
 
Dna Hărăngu ş Angela : 
„…ei au mai multe spaŃii, şi nu sunt scutiŃi, doar pentru spaŃiul respectiv unde 

desfăşoară activitate socială.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„…putem să-i facem să-şi facă reevaluare, nescutiindui. Nu mi se pare legal ca ei să 

nu-şi îndeplinească obligaŃia prevăzută de lege, dar noi să-i scutim.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Noi am fost obligaŃi să prezentăm Consiliului local, cererea lor.” 
 
Dna Făgădar Tatiana : 
„Conform legii ei au dreptul la scutire, deoarece desfăşoară activitate socilală.” 
 
Dl. Artean Mircea : 
„Eu am o propunere. Să scutim asociaŃia respectivă după ce îşi face reevaluarea….” 
 
Dna Făgădar Tatiana : 
„Este un amendament?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Nu este un amendament, fiindcă trebuie un alt proiect de hotărâre, singura soluŃie în 

acest caz, după ce au început dezbaterile, este să votaŃi ca atare….şi li se va comunica din ce 
motiv a fost respins proiectul de hotărâre.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 
Titlul hotărârii întruneşte 11 voturi „pentru” (BobouŃanu Dan, Fărcaş Bianca, NoghiŃă 

LuminiŃa, Voinia Claudiu, Farcaş Ladislau, Radu Carollina, Ghenea Silvia, Mărginean Alexandru, 
Muzsic Robert, Făgădar Tatiana, Aldea Ana Maria) şi  9 voturi „împotrivă” ( Magaon Jane, Rusu 
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Constantin, Takacs Aranka, Palcău Ciprian, Costa Mircea, Artean Mircea, Cazan Florian, Crişan 
Ovidiu, Olariu Nicoleta.) 

Art.1 întruneşte: 
 10 voturi „pentru” (BobouŃanu Dan, Fărcaş Bianca, NoghiŃă LuminiŃa, Voinia Claudiu, 

Radu Carollina, Ghenea Silvia, Mărginean Alexandru, Muzsic Robert, Făgădar Tatiana, Aldea Ana 
Maria);   

9 voturi „împotrivă” ( Magaon Jane, Rusu Constantin, Takacs Aranka, Palcău Ciprian, 
Costa Mircea, Artean Mircea, Cazan Florian, Crişan Ovidiu, Olariu Nicoleta); 

 un vot „abŃinere” (Farcaş Ladislau). 
 
Având în vedere că art. 1 nu a fost adoptat, nu se poate trece mai departe la votarea 

articolelor şi a hotărârii pe ansamblu. 
  
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  atribuirea în folosinŃă gratuită, pe termen de 3 
ani, a autoturismului Dacia Solenza HD-10-PHD, în favoarea Inspectoratului de Jandarmi JudeŃean 
„Decebal” Hunedoara – SecŃia Jandarmi Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.48/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
Reprezentantul Inspectoratului de Jandarmi HD Deceb al:  
„Dacă îmi permiteŃi, vreau să vă mulŃumesc pentru sprijinul acordat. Demersul a fost 

făcut deoarece la solicitarea primăriei Hunedoara, noi am suplimentat efectivele de jandarmi, în 
prezent 32 de jandarmi. Efectivul de jandarmi a crescut şi aveam probleme pe mobilitate în 
deplasările la anumite acŃiuni. Doresc să vă rog pe viitor, dacă se poate, sprijinirea pentru 
acordarea unui spaŃiu mai mare, pentru că trebuie să asigurăm anumite materiale pentru ei, trebuie 
să aibă unde să se schimbe, avem un anumit specific militar şi din câte înŃeleg este înŃelegere şi din 
acest punct de vedere. Aş vrea să vi-l prezint pe noul coleg al nostru, promoŃia 2012, dl. 
sublocotenent Tănase, care este comandantul efectivelor din Hunedoara, pe dl. sublocotenent 
colegul meu Cristache de pe sediul afectivelor din Orăştie. Încă o dată Ńinem să vă mulŃumim. Şi cu 
permisiune dvs. ne retragem din şedinŃă.” 
 

La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii, prin licitaŃie publică, a 
clădirii administrative situate în Municipiul Hunedoara, B-dul LibertăŃii nr. 9, înscrisă în CF nr. 
65467, nr. cadastral 65467-C1, aflată în domeniul public al Municipiului Hunedoara, cu destinaŃia de 
cadastru şi publicitate imobiliară. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaŃiei publice pentru închirierea  clădirii administrative situate în Municipiul 
Hunedoara, B-dul LibertăŃii nr. 9, înscrisă în CF nr.65467, nr. cadastral 65467-C1, aflată în 
domeniul public al Municipiului Hunedoara, cu destinaŃia de cadastru şi publicitate imobiliară, a 
constatat următoarele: 
 
 Viorel Arion – Primar  - preşedinte 20 voturi “pentru”   
  Hărănguş Angela – consilier superior Birou impozite şi taxe locale, persoane juridice, disciplină 

contractuală membru 20 voturi “pentru”   
  Popa Aurelia - Anişoara – Şef Serviciu buget, finanŃe, contabilitate – membru 20 voturi “pentru”   
 Gherghina Horia – inspector specialitate Compartiment protejare monumente – membru 20 voturi                                            
                                                                                                                                                  “pentru”   
  Laslău Militon DănuŃ – consilier juridic - Compartiment avizare şi asistenŃă juridică persoane fizice 

şi juridice, buget-finanŃe – membru 20 voturi “pentru”   
                                                                                                                             

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru închirierea  clădirii menŃionate mai sus,  este următoarea: 
 
                   Viorel Arion – Primar  - preşedinte; 
                   Hărănguş Angela – consilier superior Birou impozite şi taxe locale, persoane juridice, 
disciplină contractuală membru; 
                   Popa Aurelia - Anişoara – Şef Serviciu buget, finanŃe, contabilitate – membru; 
                   Gherghina Horia – inspector specialitate Compartiment protejare monumente - membru. 
                   Laslău Militon DănuŃ – consilier juridic - Compartiment avizare şi asistenŃă juridică 
persoane fizice şi juridice, buget-finanŃe – membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea clădirii menŃionate 
mai sus, a constatat următoarele: 
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  BobouŃanu Dan – Viceprimar – preşedinte de rezervă 20 voturi “pentru”   
  Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul impozite şi taxe locale, persoane fizice – membru rezervă 
                                                                                                                                20 voturi “pentru”   
  Preda Camelia – consilier juridic DirecŃia de AsistenŃă Socială 20 voturi “pentru”   
 

                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru închirierea  clădirii menŃionate mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                           
BobouŃanu Dan – Viceprimar – preşedinte de rezervă; 
Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul impozite şi taxe locale, persoane fizice – membru rezervă; 
Preda Camelia – consilier juridic DirecŃia de AsistenŃă Socială. 

 

A părăsit sala de şedinŃă dl. consilier Palcău Ciprian, numărul consilierilor locali 
prezenŃi este de 19 în momentul de faŃă. 

 

Art.4-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.49/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unor 
bunuri, proprietate publică a municipiului Hunedoara, situate în PiaŃa Obor şi Complexul Comercial 
Dunărea Hunedoara. 
                -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Din discuŃii şi din ceea ce am citit din proiectul de hotărâre am sesizat că licitaŃia este 

pe un an de zile calendaristic, până la 31 decembrie. Este târziu să mai facem ceva, dar ideea ar fi 
ca anul acesta licitaŃia să înceapă din octombrie, nu din ianuarie sau februarie, pentru că 30 de zile 
trebuie să stea pe site, iar ea probabil va intra în vigoare de la 1 mai sau 1 aprilie. Dacă dăm pe un 
an de zile calendaristic, să fie un an a de zile calendaristic, nu 9 luni sau 6 luni, pentru că anul 
trecut, respectiv 2012 s-a dat din iunie şi până în 31 decembrie, a trebuit să  prelungim 3 luni de 
zile…nu consider că-i corect. Corect ar fi dacă este de la 1 ianuarie să fie de la 1 ianuarie, nu să 
începem din martie sau februarie. Trebuia să se ocupe cineva de această licitaŃie ca să fie făcută în 
timp normal. Trebuie să stea 30 de zile pe site, trebuia să se Ńină cont şi de asta. De la 1 ianuarie 
sau cel târziu 10 ianuarie trebuia să intre în vigoare, nu să aprobăm în 28 februarie.” 

 
Dna Pascariu Amalia : 
„ Nu se putea pune pe site din octombrie sau noiembrie, pentru că taxele şi tarifele pe 

anul 2013 au fost aprobate doar în şedinŃa din decembrie. Şi atunci nu aveam tarife deci nu aveam 
cum. Am făcut proiectul în luna ianuarie, a fost pus pe site, a stat 30 de zile şi a intrat în şedinŃă 
azi.” 
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  

                      „Dl. consilier, majoritatea spaŃiilor nu sunt închiriate pe perioada iernii. Ca să le scoŃi 
la licitaŃie şi să-l obligi pe cel care câştigă licitaŃia….” 
 

Dna Pascariu Amalia : 
                      „Noi scoatem spaŃiile la licitaŃie când avem solicitare, dacă avem solicitare în luna 
august, facem din august până la sfârşitul anului.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice închirierea unor bunuri, proprietate publică a municipiului Hunedoara, situate în 
PiaŃa Obor şi Complexul Comercial Dunărea Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
 Pascaru Amalia – director Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor şi    Oboarelor - preşedinte      
                                                                                                                             19 voturi “pentru”                                                                                                                                                                                   
Bălăcescu Amalia Viola - inspector Birou control comercial, disciplina în construcŃii şi mediu –                                                                                                                                       
                                                                                                                Membru 19 voturi “pentru”   
Ponta Cristina – inspector Serviciul Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru 19 voturi “pentru”   
Macovei Anca – consilier juridic Compartiment juridic, contencios administrativ –  
                                                                                                               Membru 19 voturi “pentru”   
Muntean Ioan– consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii –   
                                                                                                                Membru 19 voturi “pentru”   
                                                                                                            
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice 
pentru închirierea  bunurilor menŃionate mai sus,  este următoarea: 
 
Pascaru Amalia – director Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor şi    Oboarelor - preşedinte                                                                                                                                                                                                                                                   
Bălăcescu Amalia Viola - inspector Birou control comercial, disciplina în construcŃii şi mediu – membru;                                                                                                                                  
Ponta Cristina – inspector Serviciul Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru; 
Macovei Anca – consilier juridic Compartiment juridic, contencios administrativ – membru; 
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Muntean Ioan– consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii – membru.  
                                                                                                                                            

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a comisiei 
în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea bunurilor menŃionate mai sus, a 
constatat următoarele: 
 
Palaghiu Doina – inspector de specialitate Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor şi Oboarelor – preşedinte 

19 voturi “pentru”   
Tătaru Olga - inspector Compartiment Privatizare şi Control Comercial – membru 19 voturi “pentru”   
Munteanu Adriana – inspector Serviciul Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru 19 voturi “pentru”   
Toma Anamaria – consilier juridic Compartiment juridic, contencios administrativ –  
                                                                                                                 Membru 19voturi “pentru”   
Dragotă Iosif – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii –   
                                                                                                                Membru 19 voturi “pentru”   
 

                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru închirierea  clădirii menŃionate mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                           
Palaghiu Doina – inspector de specialitate Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor şi Oboarelor - preşedinte 
Tătaru Olga - inspector Compartiment Privatizare şi Control Comercial – membru; 
Munteanu Adriana – inspector Serviciul Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru; 
Toma Anamaria – consilier juridic Compartiment juridic, contencios administrativ – membru; 
Dragotă Iosif – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii – membru. 
 

Art.5-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.50/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiŃional la 
Contractul de închiriere nr. 193/2012, având ca părŃi Municipiul Hunedoara şi Clubul Sportiv Fair 
Play.  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.51/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul:  (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii a unui spaŃiu în suprafaŃă 
utilă de 44,1 mp, situat în incinta fostului PT 7A Hunedoara str. Traian Vuia, proprietate publică a 
municipiului  către Casa de Ajutor Reciproc a Pensionarilor „SperanŃa” precum şi diminuarea cu 75 
% a tarifului de închiriere.   
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
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- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„Am şi eu o întrebare. Casa de Ajutor Reciproc a pensionarilor reduce dobânzile cu 

75% pentru creditele ce le acordă pensionarilor? Eu ştiu că au dobânzi foarte mari, mai ceva ca la 
bancă, iar noi îi ajutăm si le reducem şi chiria. Vi se pare corect?” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„ Vă dau citire art. 16 din Legea nr. 540/2002 Consiliile judeŃene şi locale şi Consiliul 

General al Municipiului Bucureşti vor sprijini funcŃionarea caselor de ajutor reciproc ale pensionarilor 
prin închirierea spaŃiilor necesare, în funcŃie de posibilităŃi, pentru desfăşurarea activităŃilor acestora 
şi prin diminuarea cu 75% a tarifelor de închiriere. Eu nu zic că nu aveŃi dreptate, textul de lege e 
imperativ.” 
 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi „pentru”  şi un vot „abŃinere” (dna Aldea Ana 

Maria) 
Art.1-4 se aprobă cu 18 voturi „pentru”  şi un vot „abŃinere” (dna Aldea Ana Maria) 
Hotărârea nr.52/2013 cu 18 voturi „pentru”  şi un vot „abŃinere” (dna Aldea Ana Maria) 
 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind stabilirea criteriilor de repartizare a locuinŃelor 
de necesitate acordate cu chirie din fondul locativ de stat aflate in patrimoniul Municipiului 
Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.53/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinŃei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Str. Intrarea Spicului, nr. 3, bl. L4, sc. A, et. 2, ap. 11. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.54/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinŃei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Str. Batiz, nr. 8, bl. L3, sc. A, et. 1, ap. 9. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.55/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe de necesitate. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.56/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea  condiŃiilor minimale pe care trebuie 
să le îndeplinească depozitele de deşeuri industriale reciclabile precum şi dotările minimale 
necesare.  
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.57/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre  privind acordarea facilităților la transportul public 
local de călători în municipiul Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-10 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.58/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr. 40/2012, privind aprobarea închirierii  prin licitaŃie publică a unor 
culoare de înot din cadrul  Complexului Sportiv „Michael Klein” Hunedoara - Bazinul de Înot,  în 
vederea desfăşurării unor activităŃi de iniŃiere, precum şi a bazinului mic în vederea desfăşurării 
activităŃii de gimnastică aerobică acvatică. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea  unor culoare de înot din cadrul  Complexului Sportiv 
„Michael Klein” Hunedoara - Bazinul de Înot,  în vederea desfăşurării unor activităŃi de iniŃiere, 
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precum şi a bazinului mic în vederea desfăşurării activităŃii de gimnastică aerobică acvatică, a 
constatat următoarele: 
 
 Preşedinte          Arion Viorel  -  primarul Municipiului Hunedoara 19 voturi “pentru” 
Membri:    Colesniuc DănuŃ - director Serviciul Public ,,Bazin de Înot“ Hunedoara 19 voturi “pentru” 
                           Giurgiu Valentina - director economic 19 voturi “pentru” 

 Leştaru Daniela -  şef Birou Impozite şi taxe locale  persoane fizice 19 voturi “pentru”                                                                                                                          
                           Laslău Militon DănuŃ - consilier juridic DirecŃia juridică 19 voturi “pentru”                                       

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru închirierea  culoarelor de înot menŃionate mai sus,  este următoarea: 

 
Preşedinte           Arion Viorel  -  primarul Municipiului Hunedoara;  
Membri:               Colesniuc DănuŃ - director Serviciul Public ,,Bazin de Înot“ Hunedoara; 
                           Giurgiu Valentina - director economic; 

     Leştaru Daniela -  şef Birou Impozite şi taxe locale  persoane fizice; 
                             Laslău Militon DănuŃ - consilier juridic DirecŃia juridică 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea culoarelor de înot 
menŃionate mai sus, a constatat următoarele: 

 
                BobouŃanu Dan – viceprimar 19 voturi “pentru”   
                Ienciu Maria –Diana – inspector de specialitate Complex Sportiv „ Michael Klein” 19 voturi “pentru”   
                Popa Anişoara – şef Serviciu buget, finanŃe, contabilitate 19 voturi “pentru”   
                Ion Maria  – inspector principal Biroul Impozite şi taxe locale persoane juridice,    
                                                                                                          disciplină contractuală 19 voturi “pentru”   
                Toma Anamaria – consilier juridic DirecŃia juridică 19 voturi “pentru”   

 
                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 

publice pentru închirierea  culoarelor de înot menŃionate mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                           
                BobouŃanu Dan – viceprimar; 
                Ienciu Maria –Diana – inspector de specialitate Complex Sportiv „ Michael Klein”; 
                Popa Anişoara – şef Serviciu buget, finanŃe, contabilitate; 
                Ion Maria  – inspector principal Biroul Impozite şi taxe locale persoane juridice,    
                                                                                                               disciplină contractuală 
                Toma Anamaria – consilier juridic DirecŃia juridică.” 

 
Art.3-6 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.59/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinŃă gratuită, pe perioada de 1 
an, a spaŃiului  situat în Municipiul Hunedoara, str. Nicolae Bălcescu nr.1, aflat în domeniul privat  
înscris în CF nr.60026-C1-U34, nr. cadastral 2538-C1-U10 în suprafaŃă utilă de 20 mp şi 12,8 mp 
cotă părŃi comune, în favoarea OrganizaŃiei pentru apărarea drepturilor omului din România – Biroul 
teritorial al judeŃului Hunedoara. 
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               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.60/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii,  prin licitaŃie publică, a 
spaŃiilor situate  în municipiul Hunedoara, str. Nicolae Bălcescu nr.1, aflate în domeniul privat al 
Municipiului Hunedoara, înscrise în CF nr. 60026-C1-U41, nr. cadastral 2568-C1-U14 şi în CF nr. 
60026-C1-U52, nr. cadastral 2568-C1-U63, CF nr. 1523 N, nr. cadastral 2568-C1-U6, CF nr.1543 
N-C1-U52, nr. cadastral 2568-C1-U26, în suprafaŃă utilă de 20 mp şi 12,8 mp cote părŃi comune 
fiecare şi CF nr. 60026-C1-U56, nr. cadastral 2568-C1-U31, în suprafaŃă utilă de 41,17 mp şi 26,5 
mp cotă părŃi comune.                                                           
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 7 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea   spaŃiilor situate  în municipiul Hunedoara, str. Nicolae 
Bălcescu nr.1, aflate în domeniul privat al Municipiului Hunedoara, înscrise în CF nr. 60026-C1-U41, nr. 
cadastral 2568-C1-U14 şi în CF nr. 60026-C1-U52, nr. cadastral 2568-C1-U63, CF nr. 1523 N, nr. cadastral 
2568-C1-U6, CF nr.1543 N-C1-U52, nr. cadastral 2568-C1-U26, în suprafaŃă utilă de 20 mp şi 12,8 mp cote 
părŃi comune fiecare şi CF nr. 60026-C1-U56, nr. cadastral 2568-C1-U31, în suprafaŃă utilă de 41,17 mp şi 
26,5 mp cotă părŃi comune, a constatat următoarele: 
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 Viorel Arion – Primar  - preşedinte 19 voturi “pentru”   
  Hărănguş Angela – consilier superior Birou Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, concesiuni,  
                                                              închirieri,  disciplină contractuală membru 19 voturi “pentru”   
  Popa Aurelia - Anişoara – Şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru 19 voturi “pentru”   
  Gherghina Horia – inspector specialitate Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în      
                                                                            ConstrucŃii şi Cadastru – membru 19 voturi “pentru”   
  Laslău Militon DănuŃ – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe Locale, Executări Silite 19 voturi  
                                                                                                                                                “pentru”   
                                                                                                                             

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru închirierea  spaŃiilor menŃionate mai sus,  este următoarea: 
 
                   Viorel Arion – Primar  - preşedinte; 
                    Hărănguş Angela – consilier superior Birou Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice,  
                                                                        concesiuni, închirieri, disciplină contractuală membru 
                    Popa Aurelia - Anişoara – Şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru; 
                    Gherghina Horia – inspector specialitate Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului,  
                                                                                    Disciplina în ConstrucŃii şi Cadastru - membru. 
                    Laslău Militon DănuŃ – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe Locale, Executări Silite  
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea spaŃiilor menŃionate 
mai sus, a constatat următoarele: 

 
             BobouŃanu Dan – Viceprimar – preşedinte de rezervă 19 voturi “pentru”   

      Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru  
                                                                                                          rezervă 19 voturi “pentru”   

                   Preda Camelia – consilier juridic DirecŃia de AsistenŃă Socială 19 voturi “pentru”   
 

                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru închirierea  spaŃiilor menŃionate mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                           

             BobouŃanu Dan – Viceprimar – preşedinte de rezervă;  
       Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru  
                                                                                                                      rezervă; 

                  Preda Camelia – consilier juridic DirecŃia de AsistenŃă Socială. 
Art.8-11 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.61/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind achiziționarea serviciilor juridice de asistență 
ți reprezentare a Consiliului Local ți a Municipiului Hunedoara în litigiul care face obiectul 
dosarului nr.1630/97/2013 la Tribunalul Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
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În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Din câte ştim, noi avem un serviciu juridic în Primărie, şi a mai fost un raport al 

comisiei a CurŃii de Conturi în care ne atrăgea atenŃia că avem un serviciu juridic, şi totuşi angajăm 
servicii juridice. Ce aş vrea să spun. Dacă avem acest serviciu, ar putea să ne reprezinte dânşii în 
procese şi în condiŃii deosebite unde avem procese foarte grele să achiziŃionăm şi să angajăm 
servicii care să ne şi câştige, nu numai să plătim aceste servicii. Dacă se fac aceste servicii, dl. 
secretar este reprezentantul legal al primăriei care să ne prezinte să ne informeze ce este legal şi 
să nu ne lase să greşim. Consider că, dacă Curtea de Conturi a găsit anumite deficienŃe, trebuia să 
ni se atragă atenŃia. În 2006 am fost urmăriŃi penal, concret, cu acea clădire din Parcul Corvin. 

Din acest punct de vedere serviciul juridic trebuie să îşi facă treaba, şi considerăm că 
nu este prea ortodox să achiziŃionăm acest serviciu. Avem un număr de angajaŃi la serviciul juridic 
şi este una din condiŃiile pe care trebuie să le îndeplinească pentru ce sunt puşi acolo.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Curtea de Conturi a reŃinut în procesul verbal şi în raportul dânşilor, în Decizia CurŃii 

de Conturi nu se mai reŃine acest aspect, fiindcă nu era nici un act normativ la vremea când au fost 
achiziŃionate acele servicii, care să interzică acest lucru. A apărut OrdonanŃa nr.26, care cere, iar 
dacă dvs. vi se pare că un proces de 250.000 de euro este uşor, plus altele, în speŃă vă spune dl. 
viceprimar mai multe.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Ieri la şedinŃa de comisii am cerut lămuriri de la serviciul juridic şi am aflat despre ce 

este vorba. Este o chestiune foarte delicată, este vorba de o cerere în pretenŃii împotriva primăriei 
Hunedoara pentru 250.000 de euro. Se invocă faptul că un teren proprietate privată este încălcat şi 
nu poate fi utilizat din punct de vedere al dreptului de proprietate, în speŃă al dreptului de folosinŃă 
datorită faptului că este grevat de o servitute continuă şi neaparentă şi anume Ńevile care 
alimentează cu apă municipiul Hunedoara. AtenŃie, ne găsim în faŃa unui caz care poate deveni un 
precedent extrem de delicat, să ştiŃi. Practica judiciară, nu prea este favorabilă reclamantului, asta 
este clar, pentru că atunci la nivelul Ńării s-ar naşte acest precedent judiciar şi ar fi haos. Aici, ne 
găsim uşor şi în culpă, în sensul în care, după câte ştiu eu, nu este întocmită o documentaŃie 
cadastrală prin care noi, primăria, să demonstrăm în privinŃa tuturor utilităŃilor, servituŃile continue şi 
neaparente care grevează terenuri proprietate privată. Dacă, printr-o întâmplare, instanŃa va admite 
o asemenea acŃiune, ne putem găsi în situaŃia în care ar fi sute de asemenea procese. Din punctul 
meu de vedere, achiziŃionarea unui serviciu juridic chiar se impune în cazul acesta, dar atenŃie 
mare, aş sugera să aveŃi atenŃie la modalitatea în care se încheie asistenŃă juridică, pentru că dat 
fiind calitatea de rudenie, între avocatul reclamantului şi unul dintre magistraŃi, angajaŃi ai 
Tribunalului Hunedoara, primul lucru care ar trebui cerut în cauză este strămutarea cauzei. În nici 
un caz nu trebuie să ne judecăm la Tribunalul Hunedoara. VeŃi vedea din dosar, de ce. Şi în situaŃia 
aceasta, dacă Inalta Curte de CasaŃie va admite strămutarea cauzei, nu ştiu dacă avocatul pe care 
îl angajăm se va duce la Satul Mare, GalaŃi sau în altă pare. Deci ar trebui să avem în vedere lucrul 
acesta, în sensul în care se va impune în contractul de asistenŃă juridică acest punct de vedere: 
dacă instanŃa va impune strămutarea, şi sugerez să ceară strămutarea cauzei. Dacă ne judecăm pe 
rolul Tribunalului Hunedoara are şanse să fie admisă acŃiunea. ŞtiŃi la ce mă refer dl. secretar.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Da.” 
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Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„MulŃumesc dl. consilier Rusu, care a făcut o bibliografie perfectă a lucrurilor petrecute 

pe acest teren de la Silvaş. Într-adevăr suntem în faŃa unei complexităŃi mari a cauzei şi o valoare 
foarte mare a pretenŃiilor solicitate şi se poate crea un precedent prin faptul că alŃi 60 de proprietari 
pot cere despăgubiri pentru faptul că această conductă de apă, este vorba de conducta care vine 
de la râul Bărbat şi care alimentează municipiul Hunedoara. Trece pe proprietatea dânşilor, dar 
evident că nu de azi de ieri, este vorba de o lucrare făcută în anii ’80. Au fost la mediator respectivul 
domn şi consilierii din primărie, a participat şi avocata dl. în cauză. Este un domn din Orăştie, care a 
cumpărat ulterior teren acolo, este vorba de o perioadă de timp foarte apropiată de data noastră, 
care cunoştea toate aceste lucruri dar încearcă să obŃină un profit cât mai maxim din cumpărarea 
acelui teren. Eu sper că prin faptul că am prezentat la momentul respectiv atât dl. secretar cât şi dl. 
primar cauza, să putem să luăm un avocat foarte bun care să susŃină acest proces şi să nu lăsăm 
pe umerii consilierilor juridici din primărie, care la o adică pot fi acuzaŃi dacă ar pierde, că nu s-au 
implicat suficient şi aşa mai departe. Dl. Rusu a spus tot ce era de spus, eu doar am completat, 
cunoscând cauza.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Care este stadiul actelor procesuale în acel dosar? 250.000 de euro este o sumă 

destul de mare şi pentru timbrarea acŃiunii.” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„Exact.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Un lucru care ar trebui cerut de către noi, de pârâŃi, este o sumă foarte mare. Nu ştiu 

care este stadiul procesului şi nu ştiu dacă nu cumva ne mai găsim în termenul procedural ca să 
cerem strămutarea cauzei.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„În aprilie va fi primul termen.” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„Are bani să timbreze…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Este director la S.C. SEWS DEVA, dar el în 2007 când a cumpărat, ştia…” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„…asta se va face în probaŃiune, nu are rost să discutăm acum, mai sunt câteva 

aspecte pe care le putem discuta acum şi care trebuie avute în vedere.” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„În judecată suntem chemaŃi şi noi, şi Consiliul JudeŃean.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„…atenŃie, repet la servituŃile continue şi neaparente, sunt multe utilităŃi care 

traversează terenuri proprietatea privată, inclusiv în intravilanul municipiului Hunedoara.” 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.62/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi).  Proiect de hotărâre  privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AsociaŃilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.63/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui parteneriat între 
Municipiul Hunedoara, Inspectoratul Şcolar al JudeŃului Hunedoara şi AsociaŃia Antidrog „Alege 
viaŃa” Hunedoara în vederea realizării proiectului „Sunt artist şi pot să zbor!”. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.64/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea inventarului 
bunurilor care aparŃin domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.65/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinŃă gratuită, pe termen 
limitat, a spaŃiului  în suprafaŃă de 36 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. C. Brîncuşi bloc X 2, 
camera 43,  în favoarea AsociaŃiei de Dezvoltare a Economiei Sociale IntervenŃia Naturii.  

               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.66/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinŃă gratuită, pe termen 
limitat, a spaŃiului  în suprafaŃă de 36 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. C. Brîncuşi bloc X 2, 
camera 53,  în favoarea Clubului Sportiv Athletic Hunedoara. 

               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
 Dl. Costa Mircea:  
“Ce ramuri sportive se desfăşoară în cadrul clubului?” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„Obiectul principal de activitate constă în promovarea şi practicarea sportului de 

performanŃă şi amator în cadrul următoarelor secŃii: automobilism, atletism, baschet, box, dans 
sportiv, fotbal, handbal, popice, tenis de masă, volei.” 

 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.67/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii,  prin licitaŃie publică, a  
două spaŃii, situate  în municipiul Hunedoara, str. C. Brâncuşi, bl. X2 aflate în domeniul privat al 
Municipiului Hunedoara, în suprafaŃă utilă de 36 mp – camera 50 şi 36 mp – camera 51.   

                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea  a  două spaŃii, situate  în municipiul Hunedoara, str. C. 
Brâncuşi, bl. X2 aflate în domeniul privat al Municipiului Hunedoara, în suprafaŃă utilă de 36 mp – camera 50 
şi 36 mp – camera 51, a constatat următoarele: 
 

                         Viorel Arion – Primar  - preşedinte 19 voturi “pentru”   
                          Hărănguş Angela – consilier Birou Impozite şi taxe locale, persoane juridice, disciplină  
                                                                                                                   contractuală -  membru 19 voturi “pentru”   
                         Popa Aurelia - Anişoara – Şef Serviciu Buget, finanŃe, contabilitate – membru19 voturi “pentru”   
                         Gherghina Horia – inspector specialitate Compartiment Protejare Monumente- membru 19 voturi  
                                                                                                                                                                        “pentru”   
                         Laslău Militon DănuŃ – consilier juridic,  Compartiment Avizare şi asistenŃa juridică, persoane  
                                                                                      fizice şi juridice,  buget-finanŃe -  membru 19 voturi “pentru”   

                                                                                                                             
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 

publice pentru închirierea  spaŃiilor menŃionate mai sus,  este următoarea: 
 
                     Viorel Arion – Primar  - preşedinte; 
                      Hărănguş Angela – consilier Birou Impozite şi taxe locale, persoane juridice, disciplină 
contractuală - membru; 
                     Popa Aurelia - Anişoara – Şef Serviciu Buget, finanŃe, contabilitate – membru; 
                     Gherghina Horia – inspector specialitate Compartiment Protejare Monumente- 
membru. 
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  Laslău Militon DănuŃ – consilier juridic,  Compartiment Avizare şi asistenŃa juridică, 
persoane fizice şi juridice, buget-finanŃe -  membru 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea spaŃiilor menŃionate 
mai sus, a constatat următoarele: 

 
  BobouŃanu Dan – Viceprimar – preşedinte de rezervă 19 voturi “pentru”   
  Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale, persoane fizice – membru  
                                                                                                                   Rezervă 19 voturi “pentru”   
  Preda Camelia – consilier juridic DirecŃia de AsistenŃă Socială 19 voturi “pentru”   
 

                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru închirierea  spaŃiilor menŃionate mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                           

                    BobouŃanu Dan – Viceprimar – preşedinte de rezervă;  
          Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale, persoane fizice –  
                                                                                                                        membru  rezervă; 

   Preda Camelia – consilier juridic DirecŃia de AsistenŃă Socială: 
 

Art.4-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.68/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 25 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinŃă gratuită, pe termen 
limitat, a spaŃiului  în suprafaŃă de 40 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. C. Brîncuşi bloc X 2, 
camera  9,  în favoarea AsociaŃiei Liga Pensionarilor Hunedoreni.  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.69/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
A părăsit sala de şedinŃă dl. consilier Cazan Florian, numărul consilierilor locali 

prezenŃi este de 18 în momentul de faŃă. 
 

Pauză de 15 de minute pentru studierea materialelor şi întocmirea avizelor. 
 
La punctul 26 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaŃiei tehnice şi asigurarea 
cofinanŃării proiectului de investiŃii „REPARAREA AMENAJAREA ŞI MODERNIZAREA CENTRULUI 
DE ZI “LUMINĂ ŞI SPERANłĂ”DIN CADRUL DIRECłIEI DE ASISTENłĂ SOCIALĂ” 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
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- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea echipei pentru 
managementul proiectului de investiŃii „REPARAREA AMENAJAREA ŞI MODERNIZAREA 
CENTRULUI DE ZI “LUMINĂ ŞI SPERANłĂ”DIN CADRUL DIRECłIEI DE ASISTENłĂ SOCIALĂ, 
a constatat următoarele: 
 

 Demeter Ladislau – Director Tehnic – DirecŃia Tehnică 18 voturi “pentru”   
 Giurgiu Valentina – Director Economic – DirecŃia Economică 18 voturi “pentru”   
 Nimu Ioan – şef Birou InvestiŃii 18 voturi “pentru”   
 Lascău Liliana – şef Birou Proiecte cu FinanŃare InternaŃională 18 voturi “pentru”   
 Blaj Dorel – inspector de specialitate DirecŃia de AsistenŃă Socială 18 voturi “pentru”   

                                                                                                                             
În urma acestor rezultate, echipa menŃionată mai sus,  este următoarea: 

 
            Demeter Ladislau – Director Tehnic – DirecŃia Tehnică; 

 Giurgiu Valentina – Director Economic – DirecŃia Economică; 
 Nimu Ioan – şef Birou InvestiŃii; 
 Lascău Liliana – şef Birou Proiecte cu FinanŃare InternaŃională; 
 Blaj Dorel – inspector de specialitate DirecŃia de AsistenŃă Socială. 
 

Art.6-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.70/2013 se aprob ă în unanimitate. 

La punctul 27 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara, a sumei de 10.000 lei în vederea susŃinerii organizării unor spectacole 
gratuite la Casa de Cultura a municipiului Hunedoara în anul 2013. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
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- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.71/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 28 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea reorganizării reŃelei şcolare a 
Municipiului Hunedoara, pentru anul şcolar 2013-2014 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Voinia Claudiu:  
„Aş dori să apreciez faptul că  se rezolvă, deşi parŃial, în noua lege a educaŃiei Legea 

nr.1/2011 creşte rolul comunităŃii locale, a consiliului local, în gestionarea unităŃilor de învăŃământ. 
Astfel reŃeaua de învăŃământ este din ce în ce mai dependentă de Consiliul local. Într-adevăr avem 
nevoie de avizul conform de la Inspectoratul Şcolar JudeŃean, dar tot în lege spune că unităŃi cu 
personalitate juridică pot fi de la minim 300 de copii. Peste acea cifră vor fi, dacă Consiliul local, 
consideră, poate exista o unitate de învăŃământ cu personalitate juridică şi nu ar avea nici o bază să 
se dea, sau nu se dea acel aviz conform. S-a rezolvat o problemă, deşi parŃial, în învăŃământul 
hunedorean a scăzut foarte mult numărul de copii, astfel încât unele spaŃii sunt folosite cu un grad 
mult mai mic de utilizare decât în trecut. 

Există posibilitatea comunităŃii locale de a face anumite lucruri din acele spaŃii. De doi 
ani de zile internatul de lângă poliŃie stă închis de către învăŃământ, şi ca şi orice clădire închisă, în 
timp se poate distruge. Sunt şcoli, de exemplu fosta Şcoala nr.10, care mai lucrează doar cu 100 de 
copii, deci o clădire pe care o folosim doar pentru 100 de copii. Se pot face multe lucruri, bineînŃeles 
păstrând o mare parte, aş vrea, pentru învăŃământ, din aceste spaŃii. Potrivit Legii nr. 1/2011 în 
consiliile de administraŃie ale şcolilor trebuie să intre o treime, consilieri locali. Probabil că de la 
începutul anului şcolar viitor, va trebui să avem o hotărâre de consiliu local care să desemneze o 
treime consilieri locali în consiliile de administraŃie ale unităŃilor de învăŃământ.” 

 
Dl. Artean Mircea:  
„Sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, am participat şi la dezbaterea care s-a 

organizat cu reprezentanŃii din aceste şcoli şi reprezentanŃi ai sindicatelor. Practic prin acest proiect 
de hotărâre toată lumea a fost satisfăcută, toate cererile, unii au vrut alŃi nu au vrut, se regăsesc în 
acest proiect de hotărâre. Am dorinŃa ca din acel moment când se trece efectiv la căpătarea 
personalităŃii juridice de către unităŃile care au cerut acest lucru, să se facă o monitorizare din 
partea departamentului financiar din primărie, pentru a vedea dacă, costurile cresc, stau s-au se 
duc în jos. Este foarte important pentru că argumentul pentru care desfiinŃăm şcoli, este acesta că 
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vor scădea costurile. Vreau să verificăm dacă costurile scad, şi dacă lucrurile se întâmplă cu 
adevărat. 

În al doilea rând sunt de acord că  la Şcoala nr. 10, este ineficient ca pentru 6-7 clase 
să Ńinem o clădire la care costă enorm întreŃinerea. Ar fi bine de relocat acele clase, este Şcoala nr. 
12, este Şcoala nr.9 aproape, trebuie gândit şi luată o decizie.” 
 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.72/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 29 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind organizarea şi desfăşurarea în municipiul 
Hunedoara a unor evenimente - Concursuri de înot ,,Cei 7 magnifici“ 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.73/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 30 al ordinii de zi Prezentarea adresei nr.181/2013 şi a Deciziei nr. 1/2013 

a CurŃii de Conturi a României – Camera de Conturi a judeŃului Hunedoara. 
 
 
 În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
 Dl. Artean Mircea:  
„Am parcurs acest raport. Sumele sunt impresionante care le-am citit acolo. Am o 

întrebare şi o propunere. Întrebarea este dacă avizul controlului financiar preventiv a fost pus pe 
aceste contracte, şi propunerea a fi că, la măsurile care le-a solicitat Camera de Conturi, pe lângă 
cele vreo zece pe care le-a dispus, au lăsat şi la latitudinea Consiliului local, cred că ar fi util să 
înfiinŃăm o comisie formată din specialişti din cadrul aparatului propriu al Primăriei, al Consiliului 
local, eventual cu unul, doi consilieri care să verifice implementarea măsurilor cerute de Curtea de 
Conturi. Sunt chestiuni foarte precise care sunt trecute acolo şi cred că este bine ca în fiecare lună 
să ni se prezinte un raport cu care este stadiul implementării măsurilor solicitate de către Curtea de 
Conturi. MulŃumesc frumos.” 

        
Dl. Rusu Constantin:  
„Există, din punctul meu de vedere, cel puŃin la primul punct prezentat în acest 

proiect, şi anume controlul exercitat la spital, există o contradictorialitate între raportul prezentat 
iniŃial şi ceea ce ni s-a prezentat acum. Cumva, Curtea de Conturi pasează responsabilitatea luării 
deciziilor şi a măsurilor în curtea noastră, a Primăriei. Nu ştiu dacă aŃi citit şi raportul iniŃial în care 
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stabilesc nişte sume care s-au cheltuit nejustificat, sume cu privire la care acest raport ni li se 
găseşte justificarea. Mă refer la acea dobândă de 9% şi încă câteva sume. Asta nu am înŃeles, 
până la urmă cine trebuie să ia măsurile sau cine constată dacă s-au făcut nereguli sau nu? Curtea 
de Conturi sau noi? Pasează responsabilitatea, dacă aŃi văzut, punctual pe acel aspect. Nici nu se 
pronunŃă în sensul acesta. Responsabilitate spun, e responsabilitatea stabilirii valorii de licitaŃie sau 
de achiziŃionare aparŃine autorităŃii contractante. Autoritatea contractantă este Primăria. Să 
înŃelegem atunci că este culpa Primăriei? Eu nu am înŃeles, şi am lecturat cu foarte mare atenŃie şi 
raportul iniŃial şi prezentarea făcută în acest rezumat. Atât pronunŃă, responsabilitatea autorităŃii 
contractante. Autoritatea contractantă este Primăria, îmi pare rău.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
„Şi tot Primăria este cea care trebuie să recupereze prejudiciul.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Corect, aşa este. Deci acolo nu am înŃeles.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
 „Cei care au fost în control de la Curtea de Conturi au făcut un raport pe care probabil 

l-aŃi văzut şi în presă la un moment dat, iar aceasta este decizia în urma acelui raport, şi unitatea 
administrativ-teritorială este cea care trebuie să recupereze prejudiciul, în baza celor scrise aici.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Bun, dar mai sunt nişte etape, şi cu aceasta încerc să îi răspund şi domnului consilier 

Artean. AŃi văzut la sfârşitul raportului, 15 zile termenul de depunere a contestaŃiei de către unitatea 
administrativ-teritorială, termen care se împlineşte mâine, 1 martie, şi este în lucru această 
contestaŃie. După rezolvarea contestaŃiei, în funcŃie de ce rămâne, atunci se poate constitui. AŃi 
văzut că, de fapt, întinderea prejudiciului, recuperarea prejudiciului trebuie să o stabilească unitatea 
administrativ-teritorială. Ei dau nişte estimări acolo de sume. Deci conform raportului şi procesului 
verbal, unitatea administrativ-teritorială, şi în acest sens, probabil, probabil se va apela la activitatea 
unui expert.” 
 

 Dl. Rusu Constantin:  
„Şi repet, insist pe contradictorialitatea existentă între raportul celor doi inspectori care 

s-au deplasat la spital şi raportul final. Există o contradictorialitate evidentă. Iar în raportul final ei nu 
stabilesc, spun, domnule există culpă, nu există culpă, ci pur şi simplu ne pasează nouă 
responsabilitatea să stabilim dacă există culpă, şi dacă este cineva responsabil. Iar prejudiciile, aşa 
zisele prejudicii, stabilite de ei sunt absolut estimative şi am văzut baza lor de analiză. Este empirică 
de-a dreptul, ca să nu pronunŃ alt cuvânt.” 

 
Dl. Artean Mircea:  
 „Aş dori să ştiu dacă propunerea pentru instituirea unei comisii, după ce se rezolvă 

această contestaŃie bine-nŃeles, eu cred că ar fi utilă, pentru că vom vede în fiecare lună dacă 
măsurile care s-au dispus sunt urmărite.”  
 

 Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Este corect.” 
 
 

 



26 
 

 Dl. Artean Mircea:  
„S-au mărit preŃurile la salubritatea, dar redevenŃa nu s-a mărit. Deci sunt nişte lucruri 

care trebuie rezolvate, şi atunci cred că ar fi util pentru tot Consiliul ca să urmărim cum se 
desfăşoară.” 
 

 Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „De acord domnule consilier. O să iniŃiem un proiect de hotărâre.” 

 
La punctul 31 al ordinii de zi – Diverse 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
 Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Numai puŃin vă rog. De fapt, una dintre măsurile din acel raport aŃi rezolvat-o astăzi, 

cea cu transportul în comun.” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„Am văzut că se face mare tam-tam, a fost la noi în oraş un incendiu, am înŃeles 

domnule primar, şi Primăria le-a acordat o locuinŃă socială pe perioada cât îşi refac casa.” 
        

Dl. primar Viorel Arion:  
„În Zlaşti.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
„Două locuinŃe de necesitate.” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„Aşa. Mi se pare corect ca oamenii care au locuinŃă în proprietate să-şi facă 

asigurare. Este 80 de lei cea mai mică, cu toate riscurile, se poate plăti în patru rate, nu Primăria 
să-i ajute cu tot felul, înŃelegeŃi? E curtea lor acolo. Într-adevăr se poate acorda o locuinŃă să stea 
undeva pe termen limitat până îşi repară casa, dar nu este problema Primăriei să ia alte măsuri 
pentru o proprietate privată.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
 „Pot să răspund?” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Da vă rog.” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
 „Primăria exact asta şi face, le acordă locuinŃă pe perioadă determinată, şi în timp, în 

câteva luni, doamna Hărău, care îi are ca şi angajaŃi, le-a promis că le repară casa, nu noi 
Primăria.” 

        
Dna. Aldea Ana Maria:  
„MulŃumesc.” 
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Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Eu sunt foarte la obiect. Am participat la Adunarea generală de la Groş împreună cu 

domnul consilier Magaon, iar acolo s-au ridicat numeroase probleme, din care am selectat şi am 
concluzionat două, vis-a-vis de problemele existente la Registrul agricol, în sensul că sunt probleme 
în vederea transcrierii din registrul vechi în registrul nou, au fost multe sesizări legate de faptul că 
aceşti cetăŃeni ai Hunedoarei, în fond şi la urma urmei, sunt purtaŃi pe drumuri până când li se 
eliberează o adeverinŃă de nu ştiu câte ori. Aceasta este una din probleme, iar a doua este cea 
legată de drum, dar am înŃeles că, împreună cu Consiliul JudeŃean, probabil că se va  rezolva şi 
acest lucru. Doar am vrut să le ridic, ca să fie şi în atenŃia domnului primar şi a celor care răspund. 
MulŃumesc.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„La Registrul agricol vă pot răspunde eu. AveŃi, în mare parte, dreptate. Începând de 

mâine o să ne completăm personalul, facem o altă repartizare, a fost o singură persoană, de data 
aceasta putem repartiza pe oameni.” 

  
Dna. Fărcaş Bianca:  
 „E foarte dificil să vi de 3-4 ori ca să ridici o adeverinŃă. E destul de complicat. 

MulŃumesc.” 
 

Dl. Magaon Jane:  
 „Aveam câteva probleme, dar le-a ridicat deja doamna consilier Fărcaş, dar aş mai 

avea o problemă legată de satul Boş. A apărut un număr de 58 de oi, constatată de către PoliŃia 
Locală Hunedoara, s-a făcut o sesizare în luna ianuarie la care am primit un răspuns, consider 
nefavorabil, pentru că din octombrie 2011 până la Paşti, respectiv aprilie 2012, se aduc nişte oi în 
satul Boş, respectiv din octombrie 2012 până în prezent, până la Paşti, se Ńin pe teritoriul satului 
Boş după care se dau la cioban. Ele sunt înregistrate la Poiana RăchiŃelei, respectiv comuna 
Cerbăl. Nu ştiu, nu cunosc intenŃiile sau cine este interesat ca aceste oi să nu ajungă unde sunt 
înregistrate. Am fost la domnul secretar şi mi-a spus să-i aduc legea. Nu ştiu legea, nu este treaba 
mea să aduc eu legea sau să văd condiŃiile care sunt, dar dacă sunt înregistrate acolo rog frumos 
să respectăm legea şi să se ducă de unde sunt înregistrate. Acolo se Ńin într-o curte, noaptea se 
duc pe câmp, sunt în jur de 70 de oi, dar nu se pot Ńine într-o curte şi să spună că stă din octombrie 
până la Paşti. Dacă sunt înregistrate acolo rog să se ducă acolo, nu înŃeleg de ce trebuie să le 
protejăm. Dacă trebuie să se ducă mielul la Cerbăl, să se ducă mielul la Cerbăl şi cu caşul. Cam 
asta este problema. L-aş ruga să meargă acolo la Primăria de la Cerbăl. Oamenii nu sunt mulŃumiŃi 
de treaba aceasta. Trebuie să luăm măsurile, să respectăm nişte legi.” 
 

Dl. Rusu Constantin:  
„În şedinŃa precedentă am solicitat un punct de vedere referitor la stadiul câtorva 

construcŃii, edificii situate în intravilanul municipiului Hunedoara, am primit răspunsul săptămâna 
trecută, dar este un răspuns parŃial. Ştiam care sunt construcŃiile şi în ce stadiu se află. La unele 
dintre ele ştiam şi cine sunt proprietarii, nu trebuia să-mi comunice compartimentul de specialitate. 
Nu mi s-a comunicat exact ceea ce am solicitat, punctul de vedere soluŃia. Deci ştiam că există 
aceste construcŃii, ştiu stadiul în care se află, ştiu cine sunt proprietarii, dar care este soluŃia? 
Pentru că trebuie găsită soluŃia. Dacă trenăm aşa în continuare, la fel vor rămâne. Faptul că acei 
proprietari, constructorii, nu mai au bani nu este o soluŃie. Când te apuci de o construcŃie înseamnă 
că te bazezi pe anumite mijloace financiare. Dacă suntem cu toŃii în criză, însemnă că lăsăm oraşul 
exact aşa cum este, cu construcŃii în care una este neterminată, una este în stare de ruină… 
SoluŃiile, asta ne interesează. Există mijloace de constrângere legală. Există, dar trebuie să fie puse 



28 
 

în aplicare. Legea există, doar trebuie aplicată. Rog în continuare soluŃia să mi se prezinte, să mi se 
prezinte soluŃiile pentru construcŃiile respective, şi dacă s-au luat măsuri, sau dacă se vor lua 
măsuri.” 

  
Dl. Muszic Robert:  
 „Aceeaşi problemă care a ridicat-o şi colegul meu, domnul consilier Rusu, vream să o 

ridic şi eu. Este vorba despre blocurile de pe strada Moldovei şi cea vis-a-vis de Radio Color. AŃi 
văzut că sunt acolo trei blocuri, sunt un focar de infecŃie pentru locuitorii zonei respective. Să nu 
uităm că, deja am văzut şi cuşti cu câini pe care oamenii şi-i Ńin acolo, să nu uităm că vis-a-vis este 
şi o grădiniŃă şi copii care iasă de acolo sunt efectiv afectaŃi, pot să fie muşcaŃi de aici câini. Trebuie 
să vedem exact, să luăm măsurile care Ńin de noi, să le punem în vedere să facă ceva cu acele 
blocuri. 

Şi a doua problemă pe care vreau să o ridic, este legată de, nu ştiu, poate a dat o 
garanŃie mai mică sau mai mare, firma care s-a ocupat de marea asfaltare din Hunedoara. Sunt 
foarte multe sesizări, şi au venit şi la noi la partid cu aceste sesizări, legate de gurile de canal de pe 
Bulevardul Traian, de pe Bulevardul 1848. Pe Bulevardul 1848 a fost şi un accident legat de 
evitarea unei guri de canal şi acroşarea altui autovehicol. Trebuie să vedem ce se poate face, adică 
firma respectivă care le-a montat ar trebui să le refacă, pentru că deja au căzut la 5-6 centimetri sub 
nivelul asfaltului şi sunt efectiv pericole pentru şoferi. Trebuie să luăm măsuri în această privinŃă.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
„Domnul director tehnic Demeter Ladislau vă poate da un răspuns.” 

 
Dl. Demeter Ladislau:  
 „Aş vrea să vă informez că acele guri de canal în proiectul iniŃial nu au fost prinse ca 

şi guri de canal noi. Cele existente s-au reabilitat, s-au ridicat la cota existentă. Între timp, bine-
nŃeles, cele care au prezentat fisuri sau au fost, ştiu eu, degradate, s-au schimbat din banii noştri, 
dar vreau să vă spun că lucrarea, după cum ştiŃi, am înaintat un pic cu ea în iarnă, sunt obiecŃiunile 
care au fost în anexa 2 la procesul verbal de recepŃie, şi ele se vor continua şi se vor remedia în 
momentul când timpul ne va permite.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Până la 1 mai.” 

 
Dl. Muszic Robert:  
„Am înŃeles, în regulă. Important este ca ele să fie remediate, pentru că, ştiŃi, în 

momentul de faŃă chiar este o problemă.” 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
 „Între timp, nu ştiu dacă aŃi observat, au mai dispărut guri pluviale, s-au mai furat guri 

de canal. Până la 1 mai se vor rezolva.” 
 
Dl. Muszic Robert:  
„Am înŃeles. MulŃumesc.” 
  

Dna. Făgădar Tatiana:  
 „Aş vrea să ridic şi eu o problemă. Am văzut că în ultima vreme sunt colegi de-ai 

noştri care după un proiect, două, trei de hotărâre de consiliu pleacă, şi nu mi se pare normal să 
existe, ştiu eu, plătită indemnizaŃia pe şedinŃa respectivă dacă nu participă efectiv la toate proiectele 
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de hotărâre, şi în acest sens aş dori să se iniŃieze un proiect de hotărâre, în măsura în care legea 
permite, să fie o relaŃie, ori, ştiu eu, consilierii care nu participă integral la şedinŃă să nu primească 
indemnizaŃia, sau să fie procentual cu numărul de proiecte sau cu timpul alocat la aceste şedinŃe, 
pentru că, chiar nu mi se pare normal să vi la un proiect, două, şi pe urmă să pleci şi să primeşti 
indemnizaŃia în totalitate. Asta este opinia mea şi cred că sunteŃi de acord cu acest lucru, să 
reglementăm printr-un proiect de hotărâre această situaŃie. Nu mă refer acum la colegul nostru, ci la 
modul general, pentru că nu este normal să se întâmple aşa ceva. Vă mulŃumesc.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Se poate?” 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Se poate să o reducem de tot.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
„Nu o faceŃi din asta?” 

 
Dna. Făgădar Tatiana:  
„Există, dar trebuie analizat.”  

 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
„Prima dată mărim indemnizaŃia consilierilor ca să avem de unde.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Nu o mai putem mări, este la maxim 5%.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
„O.k. atunci.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Dar putem să schimbăm regulamentul. Nu se citeşte bine, că în mandatul trecut s-a 

aprobat….” 
 

Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
„Atunci avea Hada treabă cu noi şi de aceea.” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„Nu, domnul secretar ne-a spus că trebuie să-l facem la 2%, aşa a fost.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
„Şi noi am votat!”  
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Magaon Jane:  
„Vreau să primesc un răspuns. Şi de aceea am ridicat problemele, ca să primim şi un 

răspuns.” 
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Dl. primar Viorel Arion:  
„AŃi primit răspunsul.”  

 
Dl. Făgădar Tatiana:  
„Îmi cer scuze, eu am înŃeles că aŃi primit răspunsul.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Din partea mea, eu nu cunosc vreo lege care să interzică, poate este coindivizar, să-

şi Ńină oile în alt sat. Nu cunosc treaba aceasta. De asta v-am rugat domnule consilier Magaon, şi 
fără alte caş şi nu ştiu ce, că nici noi nu suntem câştigaŃi la loz în plic. Nu este nici o lege care să 
interzică treaba aceasta.” 
 

Dna. Aldea Ana Maria:  
„Cum unul poate să plătească impozit pe o maşină şi să stea în altă parte.” 

 
Dl. Făgădar Tatiana:  
„Doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de astăzi a Consiliului Local 

Hunedoara.” 
 
 
 
 
 
 
PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



31 
 

ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
 

şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 28.02.2013 
 
 
 
1. Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe clădiri pentru persoanele 
care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 

 Hotărârea nr.46/2013 se aprob ă în unanimitate . 
                   
2. Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe clădiri şi teren. 

       Hotărârea nr.47/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

3. Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii la plata impozitului pe clădiri pentru imobilul situat în 
municipiul Hunedoara, str. Avram Iancu, nr.1, bl.136, ap.25. 

Art.1 întruneşte:10 voturi „pentru” (BobouŃanu Dan, Fărcaş Bianca, NoghiŃă LuminiŃa, 
Voinia Claudiu, Radu Carollina, Ghenea Silvia, Mărginean Alexandru, Muzsic Robert, Făgădar 
Tatiana, Aldea Ana Maria);  9 voturi „împotrivă” ( Magaon Jane, Rusu Constantin, Takacs Aranka, 
Palcău Ciprian, Costa Mircea, Artean Mircea, Cazan Florian, Crişan Ovidiu, Olariu Nicoleta);un vot 
„abŃinere” (Farcaş Ladislau). 

Având în vedere că art. 1 nu a fost adoptat, nu se poate trece mai departe la votarea 
articolelor şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
  
4. Proiect de hotărâre privind  atribuirea în folosinŃă gratuită, pe termen de 3 ani, a autoturismului 
Dacia Solenza HD-10-PHD, în favoarea Inspectoratului de Jandarmi JudeŃean „Decebal” 
Hunedoara – SecŃia Jandarmi Hunedoara. 

 Hotărârea nr.48/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii,  prin licitaŃie publică, a clădirii administrative 
situate în Municipiul Hunedoara, B-dul LibertăŃii nr. 9, înscrisă în CF nr. 65467, nr. cadastral 65467-
C1, aflată în domeniul public al Municipiului Hunedoara, cu destinaŃia de cadastru şi publicitate 
imobiliară.  
                       Hotărârea nr.49/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unor bunuri, proprietate 
publică a municipiului Hunedoara, situate în PiaŃa Obor şi Complexul Comercial Dunărea 
Hunedoara. 
 Hotărârea nr.50/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiŃional la Contractul de închiriere nr. 
193/2012, având ca părŃi Municipiul Hunedoara şi Clubul Sportiv Fair Play.  
                      Hotărârea nr.51/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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8. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii a unui spaŃiu în suprafaŃă utilă de 44,1 mp, situat 
în incinta fostului PT 7A Hunedoara str. Traian Vuia, proprietate publică a municipiului  către Casa 
de Ajutor Reciproc a Pensionarilor „SperanŃa” precum şi diminuarea cu 75 % a tarifului de 
închiriere.   

 Hotărârea nr.52/2013 cu 18 voturi „pentru”  şi un vot „abŃinere” (dna Aldea Ana Maria) 
 

9. Proiect de hotărâre privind stabilirea criteriilor de repartizare a locuinŃelor de necesitate acordate 
cu chirie din fondul locativ de stat aflate in patrimoniul Municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.53/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
10. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinŃei convenabile, situată în Municipiul Hunedoara, Str. 
Intrarea Spicului, nr. 3, bl. L4, sc. A, et. 2, ap. 11. 

 Hotărârea nr.54/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
11. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinŃei convenabile, situată în Municipiul Hunedoara, Str. 
Batiz, nr. 8, bl. L3, sc. A, et. 1, ap. 9. 

 Hotărârea nr.55/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
12. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinte de necesitate. 

     Hotărârea nr.56/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea  condiŃiilor minimale pe care trebuie să le îndeplinească 
depozitele de deşeuri industriale reciclabile precum şi dotările minimale necesare.  

 Hotărârea nr.57/2013 se aprob ă în unanimitate. 
  
14. Proiect de hotărâre  privind acordarea facilităților la transportul public local de călători în 
municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.58/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
15. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 40/2012, privind aprobarea închirierii  prin licitaŃie publică a unor culoare de înot din 
cadrul  Complexului Sportiv „Michael Klein” Hunedoara - Bazinul de Înot,  în vederea desfăşurării 
unor activităŃi de iniŃiere, precum şi a bazinului mic în vederea desfăşurării activităŃii de gimnastică 
aerobică acvatică. 

 Hotărârea nr.59/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

16. Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinŃă gratuită, pe perioada de 1 an, a spaŃiului  situat 
în Municipiul Hunedoara, str. Nicolae Bălcescu nr.1, aflat în domeniul privat  înscris în CF nr.60026-
C1-U34, nr. cadastral 2538-C1-U10 în suprafaŃă utilă de 20 mp şi 12,8 mp cotă părŃi comune, în 
favoarea  OrganizaŃiei pentru apărarea drepturilor omului din România – Biroul teritorial al judeŃului 
Hunedoara. 

 Hotărârea nr.60/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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17. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii,  prin licitaŃie publică, a spaŃiilor situate  în 
municipiul Hunedoara, str. Nicolae Bălcescu nr.1, aflate în domeniul privat al Municipiului 
Hunedoara, înscrise în CF nr. 60026-C1-U41, nr. cadastral 2568-C1-U14 şi în CF nr. 60026-C1-
U52, nr. cadastral 2568-C1-U63, CF nr. 1523 N, nr. cadastral 2568-C1-U6, CF nr.1543 N-C1-U52, 
nr. cadastral 2568-C1-U26, în suprafaŃă utilă de 20 mp şi 12,8 mp cote părŃi comune fiecare şi CF 
nr. 60026-C1-U56, nr. cadastral 2568-C1-U31, în suprafaŃă utilă de 41,17 mp şi 26,5 mp cotă părŃi 
comune.                  

 Hotărârea nr.61/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
 18. Proiect de hotărâre privind achiziționarea serviciilor juridice de asistență ți reprezentare a 
Consiliului Local ți a Municipiului Hunedoara în litigiul care face obiectul dosarului nr.1630/97/2013 
la Tribunalul Hunedoara. 

 Hotărârea nr.62/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

19. Proiect de hotărâre  privind acordarea unui mandat special împuternicitului Consiliului Local  al 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AsociaŃilor la S.C. ECO SID S.R.L. Hunedoara. 

 Hotărârea nr.63/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
20. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui parteneriat între Municipiul Hunedoara, 
Inspectoratul Şcolar al JudeŃului Hunedoara şi AsociaŃia Antidrog „Alege viaŃa” Hunedoara în 
vederea realizării proiectului „Sunt artist şi pot să zbor!”. 

     Hotărârea nr.64/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
21. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea inventarului bunurilor care aparŃin 
domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare. 

 Hotărârea nr.65/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
22. Proiect de hotărâre   privind atribuirea în folosinŃă gratuită, pe termen limitat, a spaŃiului  în 
suprafaŃă de 36 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. C. Brîncuşi bloc X 2, camera 43,  în 
favoarea AsociaŃiei de Dezvoltare a Economiei Sociale IntervenŃia Naturii.  

 Hotărârea nr.66/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
23. Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinŃă gratuită, pe termen limitat, a spaŃiului  în 
suprafaŃă de 36 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. C. Brîncuşi bloc X 2, camera 53,  în 
favoarea Clubului Sportiv Athletic Hunedoara. 

 Hotărârea nr.67/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
24. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii,  prin licitaŃie publică, a  două spaŃii, situate  în 
municipiul Hunedoara, str. C. Brâncuşi, bl. X2 aflate în domeniul privat al Municipiului Hunedoara, în 
suprafaŃă utilă de 36 mp – camera 50 şi 36 mp – camera 51.   

 Hotărârea nr.68/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
25. Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinŃă gratuită, pe termen limitat, a spaŃiului  în 
suprafaŃă de 40 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. C. Brîncuşi bloc X 2, camera  9,  în 
favoarea AsociaŃiei Liga Pensionarilor Hunedoreni.  

 Hotărârea nr.69/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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26. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaŃiei tehnice şi asigurarea cofinanŃării proiectului 
de investiŃii „REPARAREA AMENAJAREA ŞI MODERNIZAREA CENTRULUI DE ZI “LUMINĂ ŞI 
SPERANłĂ”DIN CADRUL DIRECłIEI DE ASISTENłĂ SOCIALĂ”  

 Hotărârea nr.70/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

 
27. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local al municipiului Hunedoara, a 
sumei de 10.000 lei în vederea susŃinerii organizării unor spectacole gratuite la Casa de Cultura a 
municipiului Hunedoara în anul 2013 

 Hotărârea nr.71/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 
28. Proiect de hotărâre privind aprobarea reorganizării reŃelei şcolare a Municipiului Hunedoara, 
pentru anul şcolar 2013-2014 

 Hotărârea nr.72/2013 se aprob ă în unanimitate  
 

29. Proiect de hotărâre privind organizarea şi desfăşurarea în municipiul Hunedoara a unor 
evenimente - Concursuri de înot ,,Cei 7 magnifici“ 

 Hotărârea nr.73/2013 se aprob ă în unanimitate.  
 

30. Prezentarea adresei nr.181/2013  şi a Deciziei nr.1/2013 a CurŃii de Conturi a României –
Camera de conturi a judeŃului Hunedoara. 

 
31. Diverse 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel RaŃă-Bugnariu 
 

 


